



## Protokoll styrelsemöte S06 2012-02-21

<b>Närvaro:</b>	Tobias Månsson	Ordförande
	Jens Elofsson	Sekreterare tillika Propagandamästare
	Peter Seimar	Källarmästare
	Jonas Svensson	Överphös
	Anton Martinsen	Programmästare
	Mattias Eklund	Cafémästare, fr.o.m. §6
	Julia Mauritsson	Sexmästare
	Simon Hillbom	Skattmästare
	Lars Gustafson	Sekreterare Barprojektgruppen
	Martin Persson	Kontaktperson TLTH
	Daniel Lundell	Ledamot i kårfullmäktige
	Petter Söderlund	fr.o.m. §6

- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 12.15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Daniel Lundell
  - Martin Persson
  - Lars Gustafson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna
- §9.1 Mästermärken
  - §9.2 Baren
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S05 2012.
- §6 Information från kåren Martin meddelade att Pub Proud anordnas den 23/2 i Cornelis, med inriktning mot HBTQ-personer. Puben är öppen för alla. Det informerades om att kåren kommer att inventera alla studentytor för att se vad som kan förbättras.
- Vidare så har den löpande verksamheten kommit igång.
- Petter Söderlund inträder lokalen.
- Styrelsen **beslöt** att adjungera Petter Söderlund.



Martin tackade styrelsen för dess arbete under JFF.

Tobias frågade hur planeringen inför ARKAD går.

Martin meddelade att den har börjat komma igång, och att det saknas en IT-ansvarig med ansvar för b.l.a. hemsidan.

Petter upplyste om att IT-ansvarig också kommer att sitta med i projektgruppen, vilket är jätteroligt.

Peter påpekade att under förra valet till kårfullmäktige kom det ut väldigt lite information om detta till sektionen, och att det inte ens togs upp i styrelsen.

## §7 Beslutsuppföljning

### **Uppd. Bordershop**

Mattias meddelade att Bordershop 2.0 har under helgen flyttats och slipats på och att Robin estimerar slipandet att ta 9 arbetsdagar.

Bordershop 2.0s fysiska dimensioner och tillhörande jobbighet diskuterades.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S11

### **Kamera**

Peter meddelade att han inte har fått svar på mailet, och att han ska kontakta Sara Gunnarsson (Ordförande E-sektionen).

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S07

### **Soffor i iDét**

Peter påpekade att soffan just nu gör mer nytta än skada och att ett eventuellt utslängande kommer att ske i samband med barbygget. Vidare så ska Dumbo prydas med en soffkudde från nämnda soffa.

Tobias yrkade på att punkten stryks från beslutsuppföljningen och att styrelsen avvaktar till sommaren.

Styrelsen **beslöt** att stryka punkten #19, Soffor i iDét, från beslutsuppföljningen

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:



#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Tobias M.	Policydokument	S10 2009	S08 2012
2	Mattias E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S11 2012
8	Peter S.	Kamera	S02 2011	S07 2012
21	Peter S.	Upprustning av datorsystem	S15 2011	S07 2012
24	Jens E.	Nyhetsbrev	S17 2011	S07 2012
26	Julia M.	Diskmaskin	S18 2011	S07 2012
27	Julia M.	Inventarier till köket	S05 2012	S07 2012
28	Jens E.	Mästerimärken	S06 2012	S10 2012
29	Julia M.	Spisen	S06 2012	S07 2012



§8 Utskottsrapporter

**Jens**

Har haft artistmöte där Teknikfokus och arbetssätt diskuterades. Vidare så har det rivits ner affischer och ej gått på Infokollegiemöte, då detta krockade med artistmötet.

**Cecilia**

Teknikfokus närmar sig och förberedelserna går bra. Spons har fixats till nollning och jublet. Jubileumsgruppen har fått sina frackar och raggar arbetare.

**Mattias**

Har bakat 100 semlor för hand, som säljs i talande stund. Kommer att ha möte med cafémästarkollegiet på fredag där en intersektionell caféhest kommer att diskuteras.

**Anton**

9 biljetter till DöMD har säkrats, Tandem planeras för fullt.

**Jonas**

Har varit på phøshelg, där den medhavda Peach Melban uppskattades av andra phøs. Anton hade odefinierade stående problem under helgen.

Möte har hållits med Programledningarna för C och D där storlekar på phaddergrupperna diskuterades. Efter diskussioner så bestämdes det att det ska vara som föregående år.

Planerandet av den första dagen har kommit längre, under eftermiddagen kommer det att hållas en brännbollsturnering som styrelsen håller i.

**Peter**

Har anordnat Snickeboa, där bristfällig information hade inverkan på tillgängligt manskap. Rootmästeriet har gjort mycket under helgen, b.l.a. uppgraderat snejk och nästan fixat klart nya trevor och mushroom. Fredrik Karlsson (dt08fk6) och Daniel Pervan (dt08dp1) har sänkt borden som står vid soffgruppen vid baren. Vidare så har det köpts in tvättkorgar och nyckelskåp, och en tackphest planeras.

**Mats**

Frånvarande.

**Julia**

Har haft sexmöte där vårens arbete diskuterades. Förbereder inför Shiphatesgasquen. Planerar inför Teknikfokus och Flicka på Teknis.

Styrelsens roll i en måndagspub under Jubileumsveckan diskuterades, och mottogs positivt.

Sittningar med E-sektionen har diskuterats, men tid är svårt



att finna.

**Simon**

Bokslutet går framåt, fakturor har betalats. Ølresan gick back.

**Tobias**

Shiphatesgasquen är gratis för alla funktionärer, mästarna bör meddela sina funktionärer om detta.

§9 Teknikfokus -  
mötesrapport

Tobias meddelade om vad som framkom under mötet med E-sektionen.

Diskussioner i frågan följde.

§9.1 Mästerimärken

Jens meddelade att det finns planer på att ta fram märken för varje mästeri, med tillhörande gradbeteckningar.

Planerna mottogs positivt.

Tobias yrkade på att punkten #28, Mästerimärken, läggs till på beslutsuppföljningen, och att det rapporteras på S10.

Styrelsen **beslöt** att lägga till #28 Mästerimärken på beslutsuppföljningen

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S10

§9.2 Attesträtt -  
Bargruppen

Lars meddelade att barbygget och förberedelserna inför detta kommer att medföra kostnader, och att det skulle vara smidigt om en medlem i bargruppen fick attesträtt för resten av bargruppen. Louise och Robin föreslogs.

Simon påpekade att baren är en lokalinventarie, vilket går under källarmästeriet, och därför bör källarmästaren attestera projektet.

Lars påpekade att baren inte ligger under källarmästeriet, utan som ett fristående projekt och belastar därför inte källarmästeriet ekonomiskt.

Simon meddelade att det var irrelevant, då kostnaderna kommer att läggas in under källarmästeriet. Vidare så spelar det ingen roll vem i bargruppen som betalar då kostnaden måste attesteras av en styrelsemedlem.

Punkten bordlades till S07.

§10 Övrigt

Peter meddelade att en spisplatta har rostat sönder.

Julia informerade om att hon pratat med Christer (dt07ca5) och han sade att det inte går att laga.

Peter meddelade att han också pratat med Christer (dt07ca5) och han sade att han inte kollat.



Tobias yrkade på att punkten #29, Spisen, läggs till på beslutsuppföljningen och att det rapporteras på S07.

Styrelsen **beslöt** att lägga till punkt #29 Spisen på beslutsuppföljningen

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S07

§11 Meddelanden

Inget att meddela.

§12 OFMA

Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.08.

Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson  
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Tobias Månsson  
Ordförande